
Socialudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 11. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 308
Vil ministeren redegøre for, hvorfor de borgere, der har haft sager ved de so-
ciale nævn, nu skal vente endnu længere for at få deres sag afgjort, da den er
overgået til Ankestyrelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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